
Protokół Nr 5 
z Komisji Sportu 
19 maja 2015 r. 

 
 
Komisja odbyła posiedzenie wyjazdowe w SP 28 na Babich Dołach. 
 
Porządek posiedzenia: 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia, 
2. Zaopiniowanie projektów uchwał na najbliŜszą sesję Rady Miasta,  
3. Sprawozdanie z festynu na Dąbrowie, 
4. Informacje. 
5. Zwiedzanie obiektów sportowych szkoły. 

 
Ad. 1 
Protokół przyjęto. 
 
Ad. 2 
Komisja zaopiniowała następujące projekty uchwał w sprawach: 

1. ustalenia wysokości środków na działalność statutową rad dzielnic na zadania 
inwestycyjno - remontowe na lata 2015 – 2018 – projekt zreferował r. Paweł Brutel. 
Stricte dotyczy on remontów i inwestycji drogowych. Projekt w trybie 
nadzwyczajnym wnosi Klub Radnych Samorządności, aby móc jeszcze przed 
wakacjami rozpocząć prace. Niewykorzystane środki z budŜetów dzielnic przechodzą 
na kolejne lata, nie przepadają. Środki te mogą być wydawane wyłącznie na cele 
inwestycyjno-remontowe. Opinia pozytywna – 8/0/0 

2. wyraŜenia zgody na nabycie na rzecz Gminy Miasta Gdyni nieruchomości połoŜonej 
w Parku Kilońskim – opinia pozytywna – 8/0/0. 

 
Ad. 3 
Sprawozdanie z festynu na Dąbrowie przedstawiła radna Joanna Zielińska. Festyn był częścią 
obchodów Roku Franciszki Cegielskiej. 
 
Ad. 4 

1. R. Joanna Zielińska przedstawiła informacje o zbliŜającym się BALTOPSie (5-8 
czerwca). 

2. Dyrektor GCS poinformował o imprezach biegowych, które odbyły się ostatnio w 
Gdyni. Hitem był Bieg Malucha dla najmłodszych (do 6 lat), który w tym roku 
ukończyło 600 dzieci.  

3. W PPNT odbędzie się konferencja „Aktywni dla Serca”.  
4. Następne posiedzenie – 2 czerwca, godz. 15.30 (absolutoryjne). Kolejne – 16 czerwca, 

godz. 17.00. 
 
Ad. 5 
Dyrektor szkoły oprowadził członków komisji po obiektach sportowych. SP 28 jest szkołą 
małą – 250 uczniów – lecz sportową potęgą.  
 

Przewodniczący Komisji 
Jarosław Kłodziński 


